

SUBJECT: MSC NOTICE --- Mandatory ECTN Requirement for All Cargo Destined for Mogadishu(Somalia) update

DATE: 5 JANUARY, 2026

Dear Customers,
尊敬的客户,

Please be informed that, as per the latest directive from the Mogadishu Port Authority, the Electronic Cargo Tracking Note (ECTN) requirement will be fully enforced for all shipments to Mogadishu, effective all bookings made on or after 1 December 2025.

请注意, 根据摩加迪沙港务局的最新指令, 自 2025 年 12 月 1 日起, 所有运往摩加迪沙的货物将全面强制执行电子货物跟踪单 (ECTN) 要求。

1. All exporters and freight forwarders must obtain an ECTN at the port of loading for cargo destined for Mogadishu.

所有出口商和货运代理必须在装货港为运往摩加迪沙的货物获取 ECTN。

2. For all bookings made on or after December 1, 2025, if the ECTN number is provided at the SI stage, the number must be entered in the cargo description. Meanwhile, MH8 users need to enter the ECTN in the "Customer-Provided Reference Number" field.

所有在 2025 年 12 月 1 日或之后订舱的, 如在 SI 阶段提供了 ECTN 号码, 需将该号码录入品名中, 同时 MH8 用户需在 Customer-Provided Reference Number 栏位填写该 ECTN 号码。

3. If the ECTN cannot be provided at the SI stage, the shipper must ensure that the ECTN application is obtained before the cargo arrives at Mogadishu Port; otherwise, the shipper/consignee will bear full responsibility and risk arising from non-compliance with ECTN regulations. MSC SHANGHAI will proceed with SI as submitted and will not issue further notifications.

如在 SI 阶段无法提供 ECTN 号码, 发货人须确保在货物抵达摩加迪沙港之前获取 ECTN, 否则发货人/收货人将承担因未遵守 ECTN 规定而产生的全部责任和风险。我司将按照 SI 制单, 不再另行通知。

This measure is mandated by the Somali Government to ensure proper revenue forecasting, regulatory compliance, and faster clearance at destination.

索马里政府强制实施此项措施, 旨在确保准确的收入预测、合规性以及更快的目的地清关速度。

Please contact your clients to make sure comply with the POD Customs Regulation. We will follow up your SI request directly and any incorrect data will cause extra cost or responsibility, which is on your account. We will not verify with you again.

请各订舱代理及时通知客人与其收货人落实各国家/各港口的海关要求。我司此邮件仅供提醒, 如稍后港口海关有任何更新, 请建议客人及时落实更新并遵照执行。我司将继续完全按照各代理所提供的提单确认件直接录入舱单并签发提单, 不再另行与代理确认。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.
借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited